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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier. 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Sabine van Riel (Lijst Riel-Goirle), 
Piet Poos (CDA), Paul Schellekens (VVD), Ad van Beurden (VVD),  
Antoon van Baal (PvdA), Lucien van de Sanden (PvdA), Peter 
Koeleman (SP), Deborah Eikelenboom (SP),Toon Bogers (Pro Actief 
Goirle).  
Burgemeester Mark van Stappershoef en wethouders Guus van der 
Put, Harry van de Ven en Theo van der Heijden. 
Presentatie bij agendapunt 2 door Mariëlle Kok, landschapsarchitect.  
Ambtelijke bijstand bij agendapunt 2 door Sylvia Torremans.  

Afwezig (met kennisgeving) Marije de Groot-Haen (voorzitter), Corné de Rooij (CDA), Willem 
Couwenberg (Lijst Couwenberg), Mark van den Hout (Pro Actief 
Goirle), Arno de Laat (SP), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Tim 
Appels (Lijst Riel-Goirle). 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Ruimte/2016/11-oktober/19:15 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.   Raadsvoorstel Landschapsbeleidsplan 
Mariëlle Kok van KruitKok landschapsarchitecten presenteert het landschapsbeleidsplan. 
 
Standpunten fracties: 
PvdA Vraagt hoe de factor economie zich verhoudt tot andere aspecten zoals 

duurzaamheid, cultuurhistorie en natuur. Vraagt aan mevrouw Kok of ze grenzen 
en kaders stelt aan economische ontwikkelingen. 

VVD Verwacht van de gemeente een actievere rol in het buitengebied. Vindt het 
jammer dat aan het landschapsbeleidsplan geen uitvoeringsprogramma is 
gekoppeld om zodoende dwingender in het buitengebied aanwezig te kunnen zijn.  

CDA Vraagt zich af wat de raad aan dit landschapsbeleidsplan heeft en wat de raad er 
concreet mee kan doen. Geeft aan dat landschapsbeleid aandacht verdient maar 
dat het plan teveel omvattend is. Wijst op het ontbreken van een uitvoeringsplan. 
Vraagt of de gemeente hiermee een middel in handen heeft om mensen aan deze 
spelregels te houden.  

Pro Actief 
Goirle 

Geeft complimenten aan de organisatie voor het integrale plan. Vindt het een 
goede aanzet voor de straks wettelijk verplichte omgevingsvisie. Vraagt in 
hoeverre de ontwikkelingen aan de Zuidrand en de nieuwe Leij binnen deze 
spelregels passen. Vraagt in hoeverre andere gemeenten bij de wandel- en 
fietsroutes betrokken zijn.   

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
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3. Raadsvoorstel jaarrekening 2015 Omgevingsdienst Midden- en West-Brabant 
Standpunten fracties: geen. 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
4.  Verslag van de commissie Ruimte van 7 september 2016 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen. De 
toezeggingen 3 tot en met 5 blijven op de toezeggingenlijst staan. Over toezegging 5 betreffende de 
voetgangerspassage van Kompaan de Bocht naar de Tilburgseweg, wordt binnenkort raadsinformatie 
verstuurd. 
 
5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders.  
 
6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders   
VVD vraagt of wethouder Guus van der Put heeft bemiddeld bij de gesplitste kavel aan de 
Mortelstraat. Er is geen toestemming gegeven om te bouwen en de kavel is wild begroeid. De 
bewoners hebben daar last van.  
Wethouder Guus van der Put herinnert zich geen toezegging om te bemiddelen, hij zoekt uit wat 
voor de zomer is gezegd en komt er op terug.  
VVD vraagt naar aanleiding van het persbericht waarin staat dat vluchtelingenopvang niet meer 
nodig is naar een evaluatie met het COA over het gelopen proces.   
De voorzitter stelt na korte beraadslaging in de commissie voor de discussie -die niet tot een 
evaluatie leidt- hier te sluiten.  
 
7. Stukken ter kennisname   
Er zijn geen vragen of opmerkingen bij de stukken ter kennisname.  
 
8. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20:20 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van 23 
november 2016. 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 11 oktober 2016 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoening

sdatum 
Wijze afdoening 

1 11-10-2016 VVD vraagt of de wethouder heeft bemiddeld bij de 
gesplitste kavel aan de Mortelstraat. Er is geen 
toestemming gegeven om te bouwen en de kavel is 
wild begroeid. Bewoners hebben er last van. 

Wethouder 
van der Put 

 Uitzoeken of een toezegging is gedaan en zo ja welke.  

2 25-5-2016 VVD wil in samenwerking met de griffie een 
fietstocht organiseren, om te kijken wat voor 
belemmeringen er zijn en om de 
verkeersproblematiek vanuit de fietser te 
benaderen.   

Raadsleden 
en griffier 

 7-9-2016: de bijeenkomst krijgt een vervolg door 
bespreking in commissie Ruimte en/of een motie in 
de raad. 

3 23-3-2016 Stand van zaken uitvoering SP motie bij 
raadsvoorstel visie Zuidrand  om te onderzoeken of 
het mogelijk is subsidie te verkrijgen met als doel 
bouwdelen in de Zuidrand te behouden. 

Wethouder 
van der Put 

 Het onderzoek is nog in volle gang. Naar verwachting 
zullen de uitkomsten voor de zomervakantie 2016 
bekend zijn.  
5-8: In het kader van dit onderzoek is onder meer 
contact gezocht met de Erfgoedfabriek van de 
Provincie. Deze hebben de casus Zuidrand 
Goirle intern besproken. Er zal door de 
Erfgoedfabriek een “quick scan” worden uitgevoerd. 
De verwachting is dat deze quickscan na de zomer 
klaar is.  
Stand van zaken na de zomer: 
De “quick scan” wordt op dit moment door de 
Erfgoedfabriek uitgevoerd. Deze wordt integraal 
ingestoken: cultuurhistorisch belang en economische 
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haalbaarheid zijn daarbij belangrijk maar ook andere 
aspecten zoals ruimte, duurzaamheid / energie, 
milieu en draagvlak worden meegenomen. Op basis 
daarvan wordt een advies uitgebracht aan de 
ambtelijk opdrachtgevers van de Erfgoedfabriek 
(vastgoedbedrijf + afdeling cultuur). Deze 
opdrachtgevers nemen dan samen besluit of wel of 
niet een volgende stap wordt gezet cq het project 
wordt opgepakt. Dit proces zal naar verwachting 
komend half jaar worden afgerond. 

4 15-2-2016 Bij raadvoorstel aanpak Turnhoutsebaan vraagt de 
PvdA naar de mogelijkheden om een 
voetgangerspassage van Kompaan de Bocht naar 
de Tilburgseweg te maken. 

Wethouder 
van de Ven 

 Er wordt onderzoek gedaan naar de mogelijkheden 
om een voetpad aan te leggen. Langs het bestaande 
fietspad is het niet mogelijk vanwege ruimtegebrek. 
Naar verwachting zal tegen de zomer of eerder als 
mogelijk definitief uitsluitsel gegeven kunnen 
worden. 
29-7: Alternatieven worden onderzocht. Verwacht 
wordt dat in de tweede helft van 2016 uitsluitsel 
wordt gegeven. 
11-10: Aan raadsinformatie wordt gewerkt, deze 
wordt binnenkort verstuurd. 
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